
 1.8.23ישיבת ועד חי"ש סיכום 

- נתן בורנשטיין )יו"ר(, רוני אייכל )מזכיר(, ענת חורב, סאלו חרץ ורונן לקר )יו"ר נבחר   נוכחים:

 משקיף( 

 : רני ברנע התנצל 

 הנושאים שנידונו: 

הועלה החשש מהעובדה כי מחלקת שבץ מוח   –  מחלקת שבץ מוח במרכז הרפואי שיבא . 1

 עוברת לשכון במתחם הקרדיולוגי ועלולה להיות "זליגה" של הקרדיולוגים למחלקה.  

 : נדבר ישירות עם ד"ר דודי אוריון לקבל הבהרות בנידון. החלטה 

לפני כשנתיים מונתה    – נושא ההעברות בין בתי החולים לצנתור מוח )תרומבקטומיה(  . 2

"י מנכ"ל משרד הבריאות הקודם )פרופ' נחמן אש( בראשותה של ד"ר סיגל  ע בנידון ועדה 

פעמים ובפועל לא התקדם דבר בנושא חשוב זה שכרוך   3ליברנט. הוועדה נפגשה - טאוב

בהצלת חיים. הוועדה לא התכנסה חודשים ארוכים ולא נעשתה כל פעולה בנידון  המצב הינו  

 ל ולא מקובל. ב בלתי נס

פגישה דחופה עם ד"ר הגר מזרחי ראשת מנהל רפואה למען קידום  לבקש   -:  החלטה 

 הנושא. 

 ( 2.8.23נכתב מכתב בנידון לד"ר הגר מזרחי. וועד חיש ) •

כנית הושלמה במלואה בשיתוף עם  ועודכן כי הת  – 14.9.23ב   עדכון כנס שנתי שיתקיים  . 3

 האיגוד ההמטולוגי 

 . ו אישר הגעתשהוזמן לכנס    ESOנשיא   Peter Kellyפרופ'  -

 .  פרטים לוגיסטיים  : נתן מטפל בנידון ישירות מול פיטר קלי לברור החלטה 

 - מולציה יסדנת ס – בית הספר לשבץ מוח  . 4

 8:00-16:00בין  13.9.23סאלו חרץ עדכן כי הסדנא תתקיים ב  ד"ר  -

 משתתפים.  25 ל נשים( ויש מקום רק  1/3מתמחים ) 32נרשמו  -

צמצום מספר המשתתפים. הצמצום יעש ע"פ  : להודיע למנהלי המחלקות על חלטה ה

 שיקול הדעת של המארגנים. 

 לסאלו חרץ ואסטל סיימן על הארגון המצוין. רבות תודות  

פלים ב  ומתברר שבמשרד הבריאות לא מחשבים במדדי האיכות את המט  - יי איכותדמד . 5

IVT  לפי קריטריונים מוגדרים של   שקיבלו את הטיפול   שעות מהופעת התסמינים  4.5לאחר

Wake-Up/EXTEND . 

 לפנות לפרופ' שאול דולברג להבהרת הנושא   החלטה: 

 לפרופ' דולברג ותשובתו הופצה בין חברי הוועד )נתן(  2.8.23נתכתב מכתב ב  -

 שעות מתחילת התסמינים.    8לצנתורים שבוצעו לאחר   DRGתשלום  -הועלה נושא אי -

ל נחמה אחראית מדדי האיכות בשע"צ( מתברר  צדק )נתן מו -בברור שנעשה בשערי 

שעות    8שעות ותרומבקטומיה המבוצעת לאחר   4.5הניתן לאחר  IVTשאכן התשלום ל 

 הכללי לטיפולים אלה.   DRGמתשלום ה   1/3הינו 

 מכתב לבדיקה ובירור הנושא למשרד הבריאות.   החלטה: 

  –לחטיבת רפואה ( ותשובתו היא שיש לפנות 2.8.23נכתב מכתב לפרופ' דולברג )  •

 ד"ר ענבר צוקר וזהבה רומנו שכבר יודעו בנידון  


